



中国强制性产品认证目录外确认书
Confirmation Letter for Outside the Scope
of China Compulsory Product Certification

Ref. No: CL- Watlow -240630-04

申请人: Applicant	Watlow Electric Manufacturing Co.	地址: Address	1241 Bundy Blvd., Winona, MN 55987 USA
生产厂名称: Factory	Watlow Electric Manufacturing Co.	地址: Address	1241 Bundy Blvd., Winona, MN 55987 USA
产品名称: Product Name:	数据记录仪 Process Data Loggers	型号: Model	D4T
		商标: Trademark	
产品标准: Standard	EN 61010-1	HS code:	9030.39.0100
产品描述(包括使用场所) Product Description (utilization of product):			
<p>这是具有内部数据记录和记录的过程数据记录器。通过热电偶、RTD 或过程输入或数字 I/O 多通道记录过程温度。</p> <p>Process data loggers with internal data logging and recording. Multi-channel recording of process temperatures via Thermocouples, RTD's or Process inputs, or digital i/o.</p>			
确认意见 Conclusion:			
<p>基于产品描述，如上型号不在目前的中国强制性产品认证目录内。</p> <p>According to the product description, the models above are out of scope of China Compulsory Product Certification currently.</p> <p>本确认书的有效期至: June 29, 2025 Validity Period:</p>			
<p>本确认书给出的确认意见仅反映苏州 UL 美华认证有限公司对于相关文件的理解和意见。 苏州 UL 美华认证有限公司是独立于国家市场监督管理总局 (“SAMR”)、国家认证认可监督管理委员会 (“CNCA”) 和中国质量认证中心 (“CQC”) 的第三方机构。 国家市场监督管理总局有权对《强制性产品认证目录描述与界定表》进行最终解释。</p> <p>This letter reflects the views and findings of UL-CCIC Company Limited. UL-CCIC Company Limited is an independent 3rd party organization, not directly associated with State Administration for Market Regulation (SAMR), Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (CNCA), nor China Quality Certification Center (CQC). State Administration for Market Regulation is responsible for final explanation of Compulsory Product Certification Catalogue Description and Scope Definition.</p>			



产品明细规格 Product Rating:

For all models below, X = Any letter or number, # = any number

Series D4T Models **D4T** X – X (1 to 8) X X – X XX 5 – XXX

产品照片 Product Photo/铭牌 Nameplate:

Series D4T



附加说明 Additional Information:

本判断系基于国家市场监督管理总局 2023 年第 36 号公告-强制性产品认证目录描述与界定表 (2023 年修订)

This decision is based on SAMR Circular No.36,2023 Compulsory Product Certification Catalogue Description and Scope Definition Table (2023 Revision)

